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Isus Hristos ne invită să ne pregătim 
pentru a Doua Sa Venire prin…

… a părăsi Babilonul (ticăloșia) (vezi Doctrină și legăminte 133:4- 5, 7, 12- 14).

Președintele Dieter F. Uchtdorf, pe atunci membru în Prima Președinție, ne- a învățat cele de mai jos.

Vechiul oraș al Babilonului se află în ruine. Splendoarea lui a apus. Dar obiceiurile lumești și rele ale 
Babilonului încă dăinuie. Acum este responsabilitatea noastră să fim credincioși într- o lume lipsită de 
credință… Va trebui să facem față presiunii colegilor, să nu ne lăsăm impresionați de trenduri populare 
sau profeți falși, să ignorăm batjocura celor necredincioși, să rezistăm ispitelor celui rău și să renunțăm la 
propria lenevie (Dieter F. Uchtdorf, „Nu te teme, crede numai”, Liahona, nov. 2015, p. 77- 78).

… a- l aduna pe Israel (vezi Doctrină și legăminte 133:4, 7- 9, 37- 38).

Președintele Russell M. Nelson ne- a amintit cele de mai jos.

Oricând faceți orice care ajută pe oricine – de oricare parte a vălului – să facă un pas înainte către a face 
legăminte cu Dumnezeu și a- și primi rânduielile esențiale ale botezului și pe cele din templu, voi ajutați la 
adunarea poporului lui Israel. Este atât de simplu [Russell M. Nelson, în „Speranța lui Israel” (adunare de 
devoțiune pentru tinerii din întreaga lume, 3 iun. 2018), broadcasts.ChurchofJesusChrist.org].

… a ne pocăi și a fi sfințiți prin Isus Hristos (vezi Doctrină și legăminte 133:5, 16, 34- 35, 62).

Sora Carol F. McConkie, fostă primă consilieră în Președinția generală a Tinerelor Fete, ne- a explicat cele de  
mai jos.

Având credință în Isus Hristos și în ispășirea Sa, noi putem deveni curați, fără de pată, când negăm orice 
necredință și ne pocăim cu sinceritate. Noi suntem botezați cu apă pentru iertarea păcatelor. Sufletele 
noastre sunt sfințite când Îl primim pe Duhul Sfânt cu inimile deschise. Săptămânal, noi luăm parte la 
rânduiala împărtășaniei. Având spiritul pocăinței, cu dorințe sincere de neprihănire, noi facem legământ 
că suntem dornici să luăm asupra noastră numele lui Hristos, să ne amintim de El și să ținem poruncile 
Sale, pentru a avea totdeauna Spiritul Domnului cu noi (Carol F. McConkie, „Frumusețea sfințeniei”, 
Liahona, mai 2017, p. 10).
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